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Protokół   

z posiedzenia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Infrastruktury Gminnej, Inwentaryzacji i Handlu Rady Miejskiej  

w Więcborku, odbytych w dniu 05.11.2018r. 

 

 

Posiedzenie odbyło się w salce narad Urzędu Miejskiego w Więcborku. 

 

Posiedzenie trwało od godz. 14:00-16:25. 

 

Obecność według załączonej listy obecności. 

 

Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli: 

 

1. Burmistrz Więcborka      - Waldemar Kuszewski 

2. Skarbnik Gminy Więcbork     - Alina Kruk 

3. Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego, 

i  Gospodarki Nieruchomościami UM w Więcborku  - Michał Bąk 

4. p.o. Dyrektora Krajeńskiego Parku Krajobrazowego 

w Więcborku        - Krzysztof Wojtkowiak 

5. Kierownik Zespołu ds. Ochrony Zasobów Przyrodniczych, 

6. Krajobrazowych i Kulturowych KPK w Więcborku  - Mirosław Łebek 

Obradom połączonych Komisji RM przewodniczył p. Henryk Szwochert, Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodniczący Komisji powitał serdecznie wszystkich zebranych i przypomniał porządek 

obrad posiedzenia, który przewidywał: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie podatków i opłat lokalnych na 2019 rok: 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2018. 

3. Zaopiniowanie wniosku Gminnej Spółki Wodnej w Więcborku dotyczącego udzielenia  

jej dotacji. 

4. Zaopiniowanie uchwały w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego gminy Więcbork. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy „Janusza Korczaka”  

w Więcborku. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie terminu 

wykorzystania nieruchomości przekazanej w formie darowizny na siedzibę Krajeńskiego 

Parku Krajobrazowego, Ośrodka Edukacji Przyrodniczej oraz na cele statutowe 

Krajeńskiego Parku Krajobrazowego. 

7. Sprawy różne. 
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Przewodniczący Komisji z uwagi na obecność Przedstawicieli Krajeńskiego Parku 

Krajobrazowego i przygotowaną prezentacje multimedialną, zaproponował zmianę  

w porządku obrad polegającą na zrealizowaniu, jako pierwszego punktu szóstego porządku 

obrad tj. zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

terminu wykorzystania nieruchomości przekazanej w formie darowizny na siedzibę 

Krajeńskiego Parku Krajobrazowego, Ośrodka Edukacji Przyrodniczej oraz na cele statutowe 

Krajeńskiego Parku Krajobrazowego. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie porządek obrad uwzględniający 

ww. zmianę. 

 

Obecnych 13 radnych 

 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie 

 

W dalszej części Przedstawiciele Krajeńskiego Parku Krajobrazowego w Więcborku 

zaprezentowali poszczególne etapy działań dotyczące budowy siedziby Krajeńskiego Parku 

Krajobrazowego w Więcborku oraz projekt samego obiektu, który w przyszłości powstanie na 

miejscu starej Remizy OSP przy jeziorze Więcborskim. 

 

Projekt uchwały i przedstawiona prezentacja nie wywołały dyskusji radnych, zatem 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie. 

Obecnych 13 radnych  

Opinia Komisji jednogłośnie pozytywna 

 

W dalszej części Przewodniczący Komisji oddał głos Skarbnik Gminy Więcbork p. Alinie 

Kruk, która omówiła kwestie dotyczące podatków i opłat lokalnych na rok 2019 oraz projekt 

uchwały w sprawie opłaty targowej i jej poboru. 

 

Skarbnik Gminy Więcbork podała, że jeżeli chodzi o podatki i opłaty lokalne na rok 2019, 

propozycja Burmistrza Więcborka jest taka, by stawki wynikające z wcześniej podjętych 

uchwał tj. podatku od nieruchomości, środków transportowych, opłaty za posiadania psa, 

pozostały na niezmienionym poziomie, pomimo tego, że maksymalne stawki, które będą 

obowiązywać w przyszłym roku wzrosły o 1,6%. Wywołany projekt uchwały, dotyczący 

stawki opłaty targowej i jej poboru, zmienia jedynie wysokość maksymalnej stawki dziennej 

opłaty targowej, jaka może zostać pobrana. Ta stawka wg projektu przedłożonego Radnym 

nie może przekroczyć w roku 2019 kwoty 778,20 zł. W przypadku dwóch pozostałych 

podatków tj. rolnego i leśnego, określanych w oparciu o cenę żyta i cenę drewna podaną przez 

Główny Urząd Statystyczny, proponuje się wzorem roku poprzedniego nie stosować żadnych 

obniżek stawki, a przyjęcie ich na poziomie wskazanym przez GUS. Cena drewna jest niższa, 

zatem siłą rzeczy wpływy z tego podatku dla Gminy będą niższe. Cena żyta nieznacznie 



3 
 

wzrosła /niecałe 2,00 zł/, więc jest propozycja, by stawka podatku rolnego pozostała przy 

dotychczasowym sposobie naliczania tj. w oparciu o cenę podaną przez GUS.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Radny Stanisław Piłka był zdania, że podatek rolny powinien pozostać na niezmienionym 

poziomie, chociażby z uwagi na bardzo niekorzystny dla rolników rok i straty, jakie w nim 

ponieśli. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że podnieś stawki nie można, gdyż przyjęta jest ona w wymiarze 

maksymalnym ogłoszonym przez GUS. Można natomiast tą stawkę obniżyć, co z racji 

planowanych na rok kolejny inwestycji i zadań nie byłoby najlepsze dla budżetu Gminy. 

Radny Andrzej Wenda zapytał, jak wyglądałaby sytuacja, gdyby pozostała stawka podatku 

rolnego ustalona na rok bieżący, ile budżet Gminy by na tym stracił? 

Skarbnik Gminy w tym zakresie wskazała na załączoną w materiałach radnych symulację 

dotyczącą poszczególnych podatków. Poza tym Skarbnik podała, że podstawy opodatkowania 

na rok kolejny są nieco wyższe niż do tej pory. Widocznie nastąpiły zmiany w ewidencji 

gruntów, które są obecnie wprowadzane. 

Radna Anna Łańska pytała, jaka kwota podatku przykładowo dotyczyć będzie 10 

hektarowego gospodarstwa. 

To nie jest naliczane od hektara fizycznego tylko przeliczeniowego. Jeżeli byłoby to 10 

hektarów × 54,36×2,5 i to razy hektary – mówiła Skarbnik Gminy Więcbork. 

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję i przystąpiono do zaopiniowania projektu 

uchwały w sprawie stawek opłaty targowej i jej poboru. 

Obecnych 13 radnych 

Opinia Komisji jednogłośnie pozytywna 

Następnie: 

 Podatek rolny i leśny 

Obecnych 13 radnych 

Opinia Komisji jednogłośnie pozytywna 

 

 

 Podarek od nieruchomości i od środków transportowych 

 

Obecnych 13 radnych 

Opinia Komisji jednogłośnie pozytywna 



4 
 

 

Kolejnym omówionym przez Skarbnik Gminy punktem były propozycje zmian  

w budżecie Gminy Więcbork na rok 2018. 

Zmiany dotyczyły: 

 

1. Zwiększa się plan finansowy dochodów w rozdziale 85504§2700 o kwotę 19.566,00 zł w 

związku z podpisaną w dniu 19.10.2018 r. umową nr 25/2018 o wsparcie realizacji zadania 

publicznego realizowanego w ramach: 

„Programu asystent rodziny i koordynator rodzinnej pieczy zastępczej na rok 2018”. Zgodnie 

z umową, oprócz dotacji na w/w zadanie, Gmina otrzyma kwotę 19.566,00 zł z Funduszu 

Pracy na dofinansowanie kosztów wynagrodzenia asystentów rodziny w ramach programu. 

Po stronie wydatków zwiększa się plan finansowy w rozdziale 85504§4010. 

2. Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych dokonano na podstawie pisma 

Krajowego Biura Wyborczego Delegatura w Bydgoszczy nr DBD-804-14/18 z dnia 31 

października 2018 r. zwiększającego plan dotacji (§2010) w rozdz. 75109 o kwotę 2.833,00 zł 

z przeznaczeniem na rezerwę środków finansowych na wynagrodzenie dla urzędnika 

wyborczego w związku z wyborami samorządowymi 2018. W planie finansowym wydatków 

budżetu zmiany ujęte zostały w §4170. 

3. Zmniejsza się plan dochodów (§2460) o kwotę 16.372,00 zł i wydatków budżetowych 

(§4300) o kwotę 6.465,00 zł w rozdz. 90095 w związku z zawartą umową dotacji nr 

DB18075/OZ-az. Zawarta umowa określa kwotę dotacji z WFOŚiGW w Toruniu jaką Gmina 

otrzyma w związku z realizacją zadania pn.: „Demontaż, transport i unieszkodliwianie 

wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Więcbork”. 

4. Zwiększa się plan finansowy dochodów w: 

- rozdziale 70005§0550 o kwotę 2.700,00 zł (wpływ z opłat z tytułu użytkowania 

wieczystego), 

- rozdziale 70005§0920 o kwotę 600,00 zł (wpływ z tytułu odsetek od zaległości za 

gospodarowanie mieniem komunalnym), 

- rozdziale 70005§0950 o kwotę 247,00 zł (wpływ z tytułu wypłaty końcowej transzy 

odszkodowania od ubezpieczyciela za zalanie mieszkania komunalnego), 

- rozdziale 75095§0750 o kwotę 975,00 zł (wpływ z najmu pomieszczeń biurowych), 

- rozdziale 75095§0840 o kwotę 582,00 zł (wpływ ze sprzedaży złomu zdemontowanego  

w zmodernizowanym budynku), 

- rozdziale 75616§0500 o kwotę 78.400,00 zł (wpływy z podatku od czynności 

cywilnoprawnych), 

- rozdziale 75616§0910 o kwotę 1.000,00 zł (wpływy z odsetek od zaległości podatkowych), 

- rozdziale 75814§0920 o kwotę 30.000,00 zł (wpływy z odsetek bankowych), 

- rozdziale 85202§0970 o kwotę 1.100,00 zł (dochody JST z tytułu wpływu odpłatności za 

pobyt w domu pomocy społecznej w Kamieniu Kraj.), 

- rozdziale 85502§2360 o kwotę 4.000,00 zł (wpływ dochodów JST związanych z realizacją 

zadań z zakresu administracji rządowej), 

Powodem zmian jest wykonanie w/w dochodów na poziomie umożliwiającym zwiększenie  

o wskazane kwoty dotychczasowego planu finansowego. 

4. W rozdziale 01010 w §6050 wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa sieci 

wodociągowej relacji: Sypniewo-Lubcza, gm. Więcbork” o wartości 65.000,00 zł. 

5. W rozdziale 60016 zwiększa się plan finansowy wydatków w: 
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- §4270 o kwotę 15.000,00 zł w celu wykonania remontu części odcinka drogi na ul. 

Strzeleckiej, 

- §4300 o kwotę 10.000,00 zł w celu zakupu usług wyrównywania poboczy na drogach 

gminnych. 

6. Dokonuje się zmian w planie finansowym wydatków pomiędzy rozdziałem 71012 §4300 a 

rozdziałem 70005 

§4270 o kwotę 10.000,00 zł w celu zabezpieczenia środków na zakup usług remontowych w 

lokalach komunalnych. 

7. Zmniejsza się plan finansowy w rozdziale 75702 w §8110 o kwotę 81.355,00 zł w związku 

z utrzymującymi się niskimi stopami procentowymi i wynikającymi z tego mniejszymi niż 

planowano wydatkami na obsługę długu. 

8. W rozdziale 80101 w §6050 wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa 

zbiornika bezodpływowego przy Szkole Podstawowej w Zakrzewku” o wartości 15.000,00 zł. 

9. Dokonuje się zmian w planie finansowym wydatków pomiędzy rozdziałem 85504 §4170, 

§4300 i §4700 a rozdziałem 85219 §4210 i §4410 o łączną kwotę 5.000,00 zł  

z przeznaczeniem na sfinansowanie bieżącej działalności MGOPS w Więcborku. 

10. W rozdziale 85506 dokonuje się aktualizacji planu finansowego wydatków w związku  

z korektą wniosku o dofinansowanie projektu „Więcborski Maluszek” w ramach RPO Woj. 

Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014 – 2020 – EFS. 

11. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 90003 w §4300 o kwotę 10.000,00 zł 

w celu zapewnienia środków na wywóz śmieci z koszy ulicznych z terenu Gminy Więcbork. 

12. W rozdziale 90015 zwiększa się plan finansowy wydatków w: 

- §4210 o kwotę 10.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup oświetlenia ulicznego świątecznego, 

- §4270 o kwotę 25.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup usług konserwacji oświetlenia 

ulicznego. 

13. W rozdziale 92109 w §6050 wprowadza się dwa nowe zadania inwestycyjne: 

- zadanie inwestycyjne pn.: „Zakup i montaż pieca c.o. w budynku Wiejskiego Domu Kultury 

w Sypniewie (piec o mocy 30KW z podajnikiem)” o wartości 20.000,00 zł, 

- zadanie inwestycyjne pn.: „Zakup i montaż pieca c.o. w budynku świetlicy wiejskiej  

w Jastrzębcu (piec o mocy 23KW)” o wartości 6.000,00 zł. 

13. Zwiększa się plan finansowy wydatków inwestycyjnych w zadaniu pn.: „Dostawa  

i montaż "Ławki Niepodległości" oraz montaż wyposażenia elektrycznego  

i multimedialnego” o kwotę 1.722,00 zł w celu zakupu i montażu szafy doziemnej  

i modyfikacji instalacji doziemnej. 

14. Zwiększa się plan finansowy wydatków inwestycyjnych w zadaniu pn.: „Dostawa  

i montaż maszyny startowej na torze motocrossowym "Plebanka" w Więcborku” o kwotę 

70,00 zł na zakup tablicy informacyjnej do zadania. 

15. Dokonuje się zmian w planach finansowych funduszy sołeckich następujących sołectw: 

- w Sołectwie Lubcza na mocy uchwały nr 2/2018 zebrania wiejskiego z dnia 24.09.2018 r. 

dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziałach: 75075 §4210 (-500,00 zł), 90004 §4210 (-

500,00), 92695 §4210 (-250,00 zł) i 92695 §4300 (-1.000,00 zł). Niewykorzystane środki 

zgodnie z uchwałą mają zostać przeznaczone w łącznej wysokości 2.250,00 zł na organizację 

spotkania gwiazdkowego dla mieszkańców sołectwa (92195 §4210). 

- w Sołectwie Wymysłowo na mocy uchwały nr 2/2018 zebrania wiejskiego z dnia 

10.09.2018 r. dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziałach: 90004 §4210 (-434,05), 92195 

§4210 (-1.565,94 zł) i 92195 §4300 (-0,01 zł). Niewykorzystane środki zgodnie z uchwałą 

mają zostać przeznaczone w łącznej wysokości 2.000,00 zł na remont łazienek w świetlicy 

wiejskiej w Dorotowie (92109 §4270). 

- w Sołectwie Sypniewo na mocy uchwały nr 1/2018 zebrania wiejskiego z dnia 27.09.2018 r. 

dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziale 90004 §4210 (-740,00). Niewykorzystane środki 
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zgodnie z uchwałą mają zostać przeznaczone w na zakup tablic promocyjnych miejscowości 

Sypniewo (75075§4210). 

- w Sołectwie Górowatki na mocy uchwały nr 2/2018 zebrania wiejskiego z dnia 23.09.2018 

r. dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziale 90004 §4270 (-1.000,00). Niewykorzystane 

środki zgodnie z uchwałą mają zostać przeznaczone na zakup materiałów do renowacji placu 

zabaw oraz na zakup tui do nasadzeń przy boisku sportowym i placu zabaw (92695 §4210). 

- w Sołectwie Borzyszkowo na mocy uchwały nr 1/2018 zebrania wiejskiego z dnia 

27.09.2018 r. dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziałach: 80101 §4210 (-400,00 zł) i 

92695 §4210 (-1.000,00 zł). Niewykorzystane środki zgodnie z uchwałą mają zostać 

przeznaczone w łącznej wysokości 1.400,00 zł na zakup kosiarki do trawy na potrzeby 

sołectwa (90004 §4210). 

- w Sołectwie Suchorączek na mocy uchwały nr 1/2018 zebrania wiejskiego z dnia 

24.08.2018 r. dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziale 92695 §4210 (-2.433,45 zł). 

Niewykorzystane środki zgodnie z uchwałą mają zostać przeznaczone na zakup namiotu na 

spotkania integracyjne dla mieszkańców Sołectwa (92195 §4210). 

- w Sołectwie Zgniłka na mocy uchwały nr 2/2018 zebrania wiejskiego z dnia 28.09.2018 r. 

dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziale 92195 §4210 (-2.000,00 zł). Niewykorzystane 

środki zgodnie z uchwałą mają zostać przeznaczone na zakup garażu typu „blaszak” na 

składowanie sprzętu i narzędzi Sołectwa (92695 §4210). 

- w Sołectwie Czarmuń na mocy uchwały nr 1/2018 zebrania wiejskiego z dnia 27.09.2018 r. 

dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziale 92195 §4300 (-1.000,00 zł). Niewykorzystane 

środki zgodnie z uchwałą mają zostać przeznaczone na zakup krzeseł i obrusów do świetlicy 

wiejskiej w Czarmuniu (92109 §4210). 

16. Dokonuje się aktualizacji danych zawartych w załączniku nr 6 do niniejszej uchwały 

„Dochody i wydatki związane z realizacją zadań wykonywanych na podstawie porozumień 

(umów) między jednostkami samorządu terytorialnego w 2018 r.” oraz w załączniku nr 8 

„Zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu gminy w 2018 r.” w związku 

ze zmianami w budżecie Gminy Więcbork jakie zostały wprowadzone w związku z podjętą 

Uchwałą Nr XLVIII/363/2018 Rady Miejskiej w Więcborku z dnia 25.09.2018 r. w sprawie 

zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2018 (pomoc finansowa dla Powiatu Sępoleńskiego 

w kwocie 53.000,00 zł) oraz Zarządzeniem Nr 0050.81.2018 Burmistrza Więcborka z dnia 

19.10.2018 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2018 (zmniejszony został 

plan o kwotę 2.430,00 zł w związku niewykorzystaniem przez organizacje pożytku 

publicznego środków przeznaczonych na realizację założonych zadań sportowych, 

przeznaczając te środki na dofinansowanie wydarzeń sportowych w Gminie Więcbork). 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

Obecnych 13 radnych 

Opinia Komisji jednogłośnie pozytywna 

 

Przewodniczący Komisji przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad,  

a mianowicie zaopiniowania wniosku Gminnej Spółki Wodnej w sprawie udzielenia jej  

dotacji. Wniosek, który załączony został radnym w materiałach na Komisję, przedstawiony 

został przez Skarbnik gminy Więcbork p. Alinę Kruk. 
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Przedmiotowy wniosek wpłynął do Burmistrza Więcborka dnia13 września 2018. Dotacja ma 

być przeznaczona na działania związane z bieżącym utrzymaniem wód i urządzeń wodnych. 

Skarbnik Gminy przypomniała, że uchwałą Rady Miejskiej podjętą w roku bieżącym, 

przyjęto zasady udzielania takich dotacji, a jedną z nich jest wymóg pozytywnego 

zaopiniowania wniosku przez Komisję Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Więcborku. 

Wniosek GSW dotyczy modernizacji i udrożnienia rowów w trzech miejscowościach tj. 

Klarynowo /łączna długość rowu, który ma zostać udrożniony -2200mb, a główna część prac 

ma zostać wykonana w ramach rowu Klarynowskiego/, Runowo Krajeńskie /łączna długość 

rowu, który zostanie objęty konserwacją – 1670mb/ i Więcbork /prace melioracyjne dotyczyć 

będą rowu na Osiedlu Łopiennik, łączna długość 2068mb/. W przypadku ostatniego ze 

wskazanych rowów tzn. rowu na Osiedlu Łopiennik, według Kierownika Referatu Rolnictwa, 

Leśnictwa i Dróg UM w Więcborku, melioracja praktycznie objęłaby całość Osiedla  

i zamknęłaby temat. Wartość zadania zgodnie ze złożonym wnioskiem wynosi 73.510,80 zł,  

z czego 50.000,00 zł, o ile Radni wyrażą taką wolę, miałoby pochodzić ze środków dotacji,  

a pozostała kwota 23.510,80 zł stanowiłaby udział własny Gminnej Spółki Wodnej  

w Więcborku. Deklarowany termin wykonania ww. prac to 30 listopada 2018r., łącznie  

w ramach wniosku miałoby zostać zmeliorowane około 6,5km rowów. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Radny Władysław Rembelski zapytał, czy tą kwotę 50.000,00 zł jest już zarezerwowana  

w budżecie Gminy Więcbork. 

Tak – potwierdziła Skarbnik Gminy Więcbork.  

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję i przystąpiono do zaopiniowania przedłożonego 

wniosku. 

Przewodniczący Komisji zwrócił się do radnych pytając „Kto z radnych jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem wniosku w sprawie udzielenia dotacji w kwocie 50.000,00 zł Gminnej 

Spółce Wodnej w Więcborku” 

Obecnych 13 radnych 

Opinia Komisji jednogłośnie pozytywna 

 

Projekty uchwał dotyczące gospodarowania mieniem gminy Więcbork omówił 

Kierownik Referatu UM p. Michał Bąk. 

a) w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego gminy 

Więcbork.  
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Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Radny Ryszard Kałaczyński  mówił o problemie, jakim jest ograniczenie dotyczące braku 

możliwości budowy na III klasie ziemi. Chciał wiedzieć, jak ten problem rozwiązać, gdyż  

z taka sytuacja ma miejsce na ulicy Runowskiej w Więcborku.  

Pan Michał Bąk odpowiedział, że jeżeli Studium przeznacza dany teren pod daną zabudowę , 

to można to załatwić opracowując miejscowy plan zagospodarowania terenu. W momencie, 

kiedy mamy do czynienia z III klasą gruntu, wyłączenie spod produkcji należy uzyskać od 

Ministra. Jeden taki przypadek w Wituni jest, gdzie taka procedura została wszczęta tj. 

przygotowano miejscowy plan, wykonano analizę wyłączenia spod produkcji rolnej i wysłano 

dokumentacje do Ministra. Minister ma czas nawet do roku, żeby podjąć decyzję w sprawie. 

Radny Kałaczyński wspomniał także, że problemem blokującym możliwość rozbudowy jest 

również tzw. strefa wiatraków. Stanowi to kolejne ograniczenie dla inwestorów. Teren jest 

przeznaczony do zabudowy, a możliwości w tym zakresie ograniczone. 

Pan Bąk wyjaśnił, że terenów przeznaczonych pod zabudowę na wskazanym terenie nie ma. 

Jeżeli takowy by był, byłoby to gdzieś zapisane tzn. byłby sporządzony stosowny miejscowy 

plan zagospodarowania, a takowego nie ma. Kilka miejscowych planów w danych 

miejscowościach  jest sporządzonych i na załączniku graficznym do projektu omawianej 

uchwały są uwidocznione te, które na wniosek osób fizycznych zostały sporządzone i podjęte 

uchwałą.  

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję i przystąpiono do zaopiniowania projektu 

uchwały. 

Obecnych 13 radnych 

Opinia Komisji jednogłośnie pozytywna 

 

 

b) w sprawie nadania nazwy ulicy „Janusza Korczaka” w Więcborku 

 

Zgodnie z art. 8 ust. 1a ustawy z dnia 21 marca 1985r. o drogach publicznych podjęcie przez 

radę gminy uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej wymaga uzyskania 

pisemnej zgody właścicieli terenów, na których jest ona zlokalizowana. Właściciel terenu, na 

której jest ona zlokalizowana wyraził zgodę na jej nazwanie w brzmieniu określonym  

w niniejszej uchwale. W związku z powstaniem dwóch placówek opiekuńczo - 

wychowawczych w Więcborku na działce nr 690/4 obręb Więcbork 1, której inwestorem jest 

Powiat Sępoleński, a użytkownikiem Centrum Administracyjne Placówek Opiekuńczo 

Wychowawczych w Sępólnie Krajeńskim z siedzibą w Więcborku zaistniała potrzeba 

nazwania drogi wewnętrznej przy której powstają placówki. Dnia 02.10.2018r. dyrektor 

Centrum złożył wniosek o nadanie nazwy dla przedmiotowej drogi wewnętrznej  

i zaproponował nazwę „Janusza Korczaka” uzasadniając wniosek , iż Janusz Korczak swoje 

życie poświęcił dzieciom i za dzieci. Janusz Korczak (właściwie Henryk Goldszmit) „Stary 

Doktor” lub „Pan Doktor” (ur. 22 lipca 1878 lub 1879 w Warszawie, zm. w sierpniu 1942  
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w Treblince) – był polsko żydowskim lekarzem, pedagogiem, pisarzem, publicystą  

i działaczem społecznym. Podjęta uchwała pozwoli na określenie danych adresowych 

nowopowstających budynków. Biorąc pod uwagę powyższe, podjęcie niniejszej uchwały jest 

uzasadnione i konieczne. 

 

Radni nie wnieśli uwag 

Obecnych 13 radnych 

Opinia Komisji jednogłośnie pozytywna 

 

W sprawach różnych Przewodniczący Komisji przedstawił wniosek Zarządu Gminnego 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Więcborku w sprawie zakupu samochodu do ratownictwa 

technicznego z modułem gaśniczym- zbiornikiem na wodę o pojemności 1.000 – 2.000 

litrów- w kwocie 300.000 złotych w roku 2019. Kwota ta ma stanowić część  całości nakładu, 

który wyniesie ogółem 680.000,00 zł. o kwotę 380.000,00 zł Zarząd ubiegać się będzie  

u Komendanta  Głównego PSP z funduszy na Krajowy System Ratowniczo-Gaśniczy, 

MSWiA oraz ochrony środowiska. 

Komisja jednogłośnie zdecydowała o pozostawieniu wniosku do rozpatrzenia przez 

komisję nowej kadencji Rady Miejskiej przy okazji rozpatrywania projektu uchwały  

w sprawie budżetu Gminy Więcbork na rok 2019. 

Radny Jan Antczak zwrócił się do Burmistrza Więcborka z prośbą o delegowanie 

pracownika do pomocy w montażu ogrodzenia siłowni napowietrznej w Runowie 

Krajeńskim. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Prot. I. Mrozek 

 

Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Finansów 

 

/-/ Henryk Szwochert 

 

 

 


